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To: @minvws.nl]
Cc: @minvws.nl]
From: )
Sent: Thur 8/12/2021 3:44:41 PM

Subject: RE: sportsector en het gebruik van toegangsbewijzen

Received: Thur 8/12/2021 3:44:41 PM

Dank [EE vellicht hier nog aan toevoegen:

+ Resultaten Fieldlabs van bijvoorbeeld voetbalwedstrijde laten zien dat risico op besmettingen heel beperkt is. Zijn die

resultaten meegenomen in de besluitvorming?
« F1 races in andere landen hebben wel met 100% bezetting plaatsgevonden: is daar naar gekeken en geleerd van die

ervaringen?
+ Mondiaal sportevenement, bepalend voor imago in internationale sportwereld (vergelijk EuroSongfestival qua mondiale

uitstraling)
¢ Het gaat om een 5-jarig contract, die nu dreigt ingetrokken te worden als de organisatie niet gesteund wordt.

ver:IEEE) SEE isi

Verzonden: donderdag 12 augustus 2021 17:12
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CC 5.1.2e ) @minvws.nl>

Onderwerp: RE: sportsector en het gebruik van toegangsbhewijzen

panicse [EEN
Ik begreep van

Hh
jullie nog hebben gesproken over de DGP. Ik had al een informatielijntje gemaakt op basis van de

eerdere sheet van n input van EZK. Misschien kun je er nog wat mee.

Groet

. De voorgestelde verlenging van generieke steunregelingen voor de evenementenbranche, zullen niet voor alle

evenementen uitkomst bieden.

. Dat geldt in het bijzonder voor de Dutch Grand Prix (DGP) die in het weekend op 3, 4 en 5 september in Zandvoort

wordt verreden.

. Op 22 juli en 6 augustus heeft de organisatie een noodbrief verzonden, omdat de huidige beperkende maatregelen (2/3
bezetting) leiden tot grote financiéle problemen.

. DGP geeft aan dat 100% capaciteit (110.000 toeschouwers) noodzakelijk is om business case rond te krijgen en

continuiteit van het evenement komende vijf jaar niet in gevaar te brengen.

. De totale financiéle schade bij 2/3-bezetting bedraagt tussen de 10-22 miljoen, afhankelijk van onderhandelingen met

de eigenaar van de Formule 1, FOM.

. DGP valt niet onder de garantieregeling. Daarvoor moeten evenementen minimaal 1 keer eerder zijn georganiseerd, en

bovendien alleen geldt voor evenementen die door de coronamaatregelen verboden worden.

. DGP is een van de grootste sportevenementen dat ooit in Nederland is georganiseerd met meer dan 250 miljoen kijkers
(begroting 62 miljoen per jaar)). Een eventueel faillissement van de organisatie betekent dat de komende jaren geen GP in

Nederland wordt georganiseerd. Dit raakt ook het Nederlandse bedrijfsleven (belangen van sponsoren, economische opbrengt
van 80 miljoen per jaar).

. Voorstel is om te verkennen welke specifieke financiéle steun vanuit het Rijk mogelijk.

. Eventuele compensatie schept een precedent. Het betaald voetbal en theater worden momenteel ook niet

gecompenseerd.

Verzonden: donderdag 12 augustus 2021 16:52

Aan: @minvws.nl>; ) JERE @minvws.ni>
CC: - BD/NCTV/PDC-19/10T « @minjenv.nl>

Onderwerp: RE: sportsector en het gebruik van toegangsbewijzen
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Ik heb het uitgezocht. Dank voor je bericht.

Publiek bij sport en cultuur valt onder de regels om wel een CTB nodig te at heeft steeds zo in de regeling gestaan.

Beoefening staat er inderdaad los van. Dus het toernooi met 8 clubs, voor JER over had, kan gewoon doorgang vinden

zonder CTB. Tenzij er veel publiek is, dan moet van 75 een CTB gecontroleerd worden

De kantines vallen onder de eet en drink gelegenheden. Dus daar is ook een CTB nodig bij 75+
Dit is binnen de lijnen van het besluit dat gisteren in het BWO genomen is. Ruimte voor uitzonderingen is er niet.

Dat zal best weer de nodige flexibiliteit van allerlei sectoren vragen. Dat rezaliseer ik me. Ik vraag me af of dat voor iedereen

geldt. We hebben vandaag wel gewezen op allerlei vragen die ontstaan/leven bij de uitwerking. Dat heeft het primaire niet

gewijzigd, overigens.

Ik snap dat sector dit roept mbt de beperking tot 1 seopt. Maar dat is gisteren ook aan de orde geweest dat een beperking geen

verbod is. En dat dat dus het inroepen van compensatie beperkt. Zelfde discussie als bij DGP.

Verzonden: donderdag 12 augustus 2021 13:25

on
@minvws.nl>; ) minvws.nl>

cc: @minjenv.nl>

Onderwerp: sportsector en het gebruik van toegangsbewijzen

Ik heb vanochtend met de sportsector gesproken over het voorstel om mogelijk coronatoegangsbewijzen te gaan in zetten in de

sport als er meer dan 75 mensen bij een activiteit aanwezig zijn.
- Ik wil jullie er op wijzen dat we bij het starten met toegangsbewijzen, er voor hebben gekozen om die alleen in te zetten

bij publiek bij topsportwedstrijden.
- Dat geldt nog steeds omdat:
- Sportbeoefening hier los van staat. Er moet daar geen extra drempels worden opgeworpen, gezien het belang van

sporten voor de vitaliteit en gezondheid van de samenwerking. En het werkt niet als mensen een aantal keren per week

voor dezelfde activiteit moeten worden getest.
- Testbewijzen bij de amateursporten onuitvoerbaar zijn: gaat vaak om grote sportcomplexen waar verschillende

wedstrijden worden gespeeld, moeilijk afsluitbaar, publiek en sporters loopt in elkaar over (bijv. bij toernooi), moeilijk
om goed te controleren en hand te haven (vaak geen controle aan de poort mogelijk en vaak gerund door vrijwilligers)

- Misschien idee om toegangstesten te beperken tot publiek bij sportwedstrijden die vergunningsplichtig zijn
- Sector wil ook graag perspectief en duidelijk weten wanneer die extra maatregelen boven 75 mensen er weer afgaat

(zoals echt alles normaal is)

Een ander punt is nog dat het er op lijkt dat alle maatregelen voor evenementen voorlopig blijven gehandhaafd. Dit zou

dus ook betekenen dat de steunmaatregelen worden verlengd. Hierbij moet volgens de sector dan wel worden

meegenomen dat ook evenementen die niet zijn verboden maar beperkte capaciteit hebben (2/3), ook voor financiéle

compensatie in aanmerking moeten kunnen komen.

Groet


